
 

Protokół Nr XXXIII/21 z sesji Rady Gminy Nowa Ruda, 

która odbyła się dnia 26 maja 2021 roku 

w siedzibie Rady Gminy Nowa Ruda 

Sesji Przewodniczyła Bożena Sołek-Muzyka – Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda. 

Godzina rozpoczęcia – 12:00 

Godzina zakończenia – 14:27 

Ad.I Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda Bożena Sołek-Muzyka powitała radnych i przybyłych 

na sesję gości. Po powitaniu otworzyła obrady XXXIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda w trybie 

zdalnym, oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1 w sesji uczestniczy 13 radnych 

(nieobecny: Radny Marek Bidziński Radny Kamil Sawicki), co stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Antosik 

2. Marek Bidziński 

3. Mariusz Bywalec 

4. Mirosław Dziedzic 

5. Janusz Ferenc 

6. Paweł Gargol 

7. Marcin Jaliński 

8. Kazimierz Łaba 

9. Wacław Łukasiewicz 

10. Janusz Maślanka 

11. Kamil Sawicki 

12. Bożena Sołek-Muzyka 

13. Magdalena Tomkiewicz 

14. Zbigniew Wacławik 

15. Stanisław Wasłowicz 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

a) Adrianna Mierzejewska - Wójt Gminy Nowa Ruda, 



 

b) Urszula Brzóska - Skarbnik Gminy Nowa Ruda, 

c) Izabela Słowek-Chorób – Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych, 

d) Paweł Mazurkiewicz – Samodzielne stanowisko ds. Leśnictwa, Ochrony Przyrody 

i utrzymania i Utrzymania Czystości, 

e)  Agnieszka Sikora - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej 

Rudzie, 

f) Krzysztof Niebora - Kierownik Referatu Administracji Mieszkaniowej i Budownictwa. 

Ad.I.1 Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Antosik, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, Marcin Jaliński, 

Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Bożena Sołek-Muzyka, Magdalena 

Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bidziński, Kamil Sawicki 

Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 24 marca 2021 roku. 

II. Sprawozdanie Wójta z pracy Urzędu Gminy Nowa Ruda w okresie między sesjami. 

III. Podejmowanie uchwał: 

1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Ruda na rok 2021, 



 

2. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda, 

3. zmieniająca uchwałę nr 86/XI/15 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 27 października 2015 roku 

w sprawie utworzenia Żłobka Publicznego w Ludwikowicach Kłodzkich i nadania statutu, 

4. w sprawie zmiany uchwały Nr 225/XXXII/21 z dnia 24 marca 2021 roku w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Nowa Ruda w 2021 roku, 

5. w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego. 

IV. Pisemne interpelacje, zapytania. 

V. Wolne wnioski i sprawy różne. 

VI. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

VII. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Zmian nie zgłaszano, w związku z tym przystąpiono do realizacji porządku obrad, który przedstawia 

się, co stanowi - załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.I.2 Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXII sesji 

Gminy Nowa Ruda. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Nowa 

Ruda z dnia 24 marca 2021 roku: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 24 marca 2021 roku..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Antosik, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, Marcin Jaliński, 

Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Bożena Sołek-Muzyka, Magdalena 



 

Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bidziński, Kamil Sawicki 

Ad.II Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska przedstawiła sprawozdanie z pracy Urzędu Gminy 

Nowa Ruda w okresie między sesjami, co stanowi załącznik nr 3. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska wraz z Przewodniczącą Rady Gminy Nowa Ruda Bożeną Sołek-

Muzyką wręczyły wyróżnienie Przyjaciel Sportu Roku 2020 wraz z gratulacjami za wszystkie 

przedsięwzięcia Dyrektor Centrum Kultury Gminy Nowa Ruda Gabrieli Buczek. 

Ad.III.1  Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że przedstawiony projekt 

uchwały przede wszystkim wprowadza do budżetu kwotę 5 995 643,76 zł tytułem otrzymanych 

środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na zagospodarowanie zbiornika wodnego w 

Dzikowcu oraz na dofinansowanie budowy przedszkola samorządowego w Bożkowie. Ponadto 

zawiera w swej treści korektę dochodów i wydatków związaną z zapisami harmonogramu płatności 

dla zadania „Budowa przedszkola samorządowego z oddziałami integracyjnymi w Bożkowie” 

realizowanego w  ramach Zintegrowanych Inwestycji terytorialnych Aglomeracji Wałbrzyskiej oraz 

„Razem bezpieczniej” realizowanego w ramach Interreg V-A Republika Czeska – Polska. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Ruda na rok 2021 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Antosik, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, Marcin Jaliński, 

Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Bożena Sołek-Muzyka, Magdalena 



 

Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bidziński, Kamil Sawicki 

Ad.III.2  Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że zmiana Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda jest przede wszystkim spowodowana koniecznością 

dostosowania finansowania zadania „"Budowa i wyposażenie przedszkola z oddziałami 

integracyjnymi w Bożkowie" do harmonogramu rzeczowo finansowego stanowiącego załącznik do 

umowy o dofinansowanie w ramach ZIT AW. Dlatego też dokonuje się korekty spodziewanych 

wpływów z tytułu dofinansowania z uwagi na rozciągnięcie realizacji powyższego zadania na rok 

2022. Identycznie postąpiono w ramach planowanych wydatków na ww. zadanie. Oczywiście 

dostosowano wartości ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej (załącznik nr 1) dla roku 2021 do 

aktualnej korekty budżetu. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Antosik, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, Marcin Jaliński, 

Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Bożena Sołek-Muzyka, Magdalena Tomkie-

wicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bidziński, Kamil Sawicki 

Ad.III.3  Izabela Słowek-Chorób – Kierownik Ref. Oświaty i Spraw Społecznych poinformowała, 

że zasady organizowania i funkcjonowania opieki nad dziećmi dla lat 3 określa  ustawa z dnia 4 lu-

tego 2011 roku o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 (t. j. Dz. U. z 2021r., poz.75). W myśl art. 11 



 

ww. ustawy, podmiot, który utworzył żłobek, ustala statut żłobka określając w nim między innymi 

zasady ustalania opłat za pobyt i wyżywienie w przypadku nieobecności dziecka w żłobku. Gmina 

Nowa Ruda z dniem 30 grudnia 2015 roku utworzyła Żłobek Publiczny „Baśniowe Wzgórze”  

w Ludwikowicach Kłodzkich. Od tego roku nie wprowadzała żadnych  regulacji w zakresie zmiany 

wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka jak również nie dokonywała zmiany zasad ich pobie-

rania w przypadku  nieobecności dzieci w żłobku. Proponowana uchwała wprowadza z dniem 1 

września 2021 roku  zmianę w zakresie opłaty za pobyt dziecka w żłobku - nie będzie ona już pod-

legała zwrotowi w przypadku jego nieobecności. Nadal natomiast, proporcjonalnie pomniejszana 

będzie opłata za wyżywienie, w przypadku nieobecności dziecka. Rodzice mogą korzystać z ulgi 

w opłacie za pobyt, ustanowionej przez Radę Gminy Nowa Ruda w chwale Nr 87/XI/15 z dnia 27 

października 2015 roku w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienia i opłaty 

za pobyt dziecka w Żłobku Publicznym w Ludwikowicach Kł. Ulga dotyczy opłaty za pobyt większej 

jak jedno liczby dzieci w żłobku z danej rodziny. Na wniosek rodziców,  dyrektor żłobka obniża 

opłatę za pobyt o 50% za drugie i każde następne dziecko.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Marcin Antosik poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr 86/XI/15 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 27 października 2015 roku w 

sprawie utworzenia Żłobka Publicznego w Ludwikowicach Kłodzkich i nadania statutu,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Antosik, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, Marcin Jaliński, 

Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Bożena Sołek-Muzyka, Magdalena 

Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bidziński, Kamil Sawicki 



 

Ad.III.4 Gł. Specjalista ds. Leśnictwa, Ochrony Przyrody i Utrzymania Czystości Paweł Mazurkiewicz 

poinformował, że zgodnie z art. 11a ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt 

(Dz. U. z 2020 r., poz. 638) rada gminy określa, w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, 

program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

Obligatoryjne elementy ustanawianego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt określa art. 11a ust. 2 i 5 ww. ustawy o ochronie zwierząt, zaś 

fakultatywne elementy przedmiotowego programu określa art. 11a ust. 3 i 3a ustawy o ochronie 

zwierząt. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

pomimo swojej nazwy nie dotyczy wyłącznie zwierząt bezdomnych czyli zwierząt domowych lub 

gospodarskich, które uciekły, zabłąkały się lub zostały porzucone przez człowieka, a nie ma 

możliwości ustalenia ich właściciela lub innej osoby, pod której opieką trwale dotąd pozostawały. 

Biorąc pod uwagę powyższe, w świetle wykładni literalnej i systemowej art. 11a ustawy 

o ochronie zwierząt należy zmienić dotychczasowe brzmienie § 8 Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowa Ruda w 2021 roku, 

albowiem z art. 11a ust. 2 pkt 6 ustawy wynika, iż program winien regulować kwestię m.in. 

„usypiania ślepych miotów”, a nie „usypiania ślepych miotów zwierząt bezdomnych” jak dotychczas 

przyjęto w uchwale. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Zastępująca Przewodniczacego Komisji Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porzadku Publicznego 

Magdalena Tomkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr 225/XXXII/21 z dnia 24 marca 2021 roku w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Nowa Ruda w 2021 roku 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Antosik, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, Marcin Jaliński, 



 

Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Bożena Sołek-Muzyka, Magdalena 

Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bidziński, Kamil Sawicki 

Ad.III.5 Gł. Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej Rudzie Agnieszka Sikora 

poinformowała, że zgodnie art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o dodatkach 

mieszkaniowych (t. j. Dz. U. z 2019 r. poz. 2133 ze zm.) w brzmieniu ustalonym ustawą z dnia 10 

grudnia 2020 r. o zmianie niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkalnictwa, dodatek 

mieszkaniowy przyznaje, na wniosek osoby uprawnionej do dodatku mieszkaniowego, wójt, 

burmistrz lub prezydent miasta, w drodze decyzji administracyjnej. Do wniosku dołącza się 

deklarację o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych 

poprzedzających dzień złożenia wniosku oraz inne niezbędne dokumenty. Obligatoryjne elementy 

wniosku oraz deklaracji wskazane są zaś w ust. 1c i 1d tego artykułu. Zgodnie zaś z przepisem art. 7 

ust. 1e, ustawodawca powierzył Radzie gminy kompetencję do określenia, w drodze uchwały, 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji, o której mowa w ust. 

1. Niezbędne stało się zatem przyjęcie niniejszej uchwały. Jeśli chodzi zaś o datę wejścia w życie 

niniejszej uchwały, należy wyjaśnić, że obecnie obowiązujący art. 9 ustawy o dodatkach 

mieszkaniowych daje umocowanie ustawowe do określenia wzorów wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego w drodze rozporządzenia 

Rady Ministrów. W tym zakresie funkcjonuje rozporządzenie z dnia 28 grudnia 2001 r. w sprawie 

dodatków mieszkaniowych (Dz. U. z 2001 r., nr 156, poz. 1817 ze zm.), które straci moc z dniem 1 

lipca 2021 r., albowiem zgodnie z art. 51 pkt 4 ustawy o zmianie niektórych ustaw wspierających 

rozwój mieszkalnictwa, art. 11 pkt 11 tej ustawy, uchylający art. 9 ustawy o dodatkach 

mieszkaniowych, wchodzi w życie z dniem 1 lipca 2021 r. Z tej też przyczyny należało przesunąć 

wejście w życie uchwały, tak aby w obrocie nie funkcjonowały dwa akty prawne regulujące tę samą 

materię.   

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Zastępująca Przewodniczacego Komisji Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porzadku Publicznego 

Magdalena Tomkiewicz poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz deklaracji o 



 

dochodach gospodarstwa domowego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Antosik, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, Marcin Jaliński, 

Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Bożena Sołek-Muzyka, Magdalena 

Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bidziński, Kamil Sawicki 

Ad.IV Brak pisemnych interpelacji, zapytań. 

Ad.V Przewodnicząca Rady zapytała o stan basenu w Jugowie oraz wszelkie koszty, które trzeba 

będzie ponieść ? 

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska wprowadziła w temat prezentacji multimedialnej 

jaką przygotował Krzysztof Niebora - Kierownik Referatu Administracji Mieszkaniowej i 

Budownictwa co stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy obiekt na tą chwilę jest bezpieczny, tak aby go otworzyć ? 

Kierownik Referatu Administracji Mieszkaniowej i Budownictwa Krzysztof Niebora odpowiedział, 

że niestety jest to niemożliwe. 

Radny Gminy Nowa Ruda Marcin Antosik przychylił się do poprzednich wypowiedzi oraz dodał, 

że warto poczekać następnie pozyskać dofinansowanie, a później otworzyć w pełni przygotowany 

bezpieczny obiekt. 

Przewodnicząca Rady przypomniała jeszcze słowa Wójta Gminy, że przecież będzie dostępny basen 

na terenie miasta Nowa Ruda. 

Radny Gminy Nowa Ruda Kazimierz Łaba również potwierdził całą problematykę związaną z 

wyeksploatowaniem basenu na terenie miejscowości Jugów. 

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska dodała również, że należy pamiętać o trwającej 

pandemii. Poinformowała również, że przez Centrum Kultury będą zapewniane inne atrakcje. 



 

Radny Gminy Nowa Ruda Wacław Łukasiewicz powiedział, że zastanawia się ile razy jeszcze basen 

będzie remontowany, ponieważ już wiele razy się to powtórzyło. 

Przewodnicząca Rady Ad vocem wypowiedzi odniosła się, że remonty basenu nigdy nie były 

gruntowne. Przewodnicząca zaznaczyła, że jeżeli ma być remont niech będzie wykonany 

całościowo. 

Radny Gminy Nowa Ruda Wacław Łukasiewicz zapytał czy będą zatrudniani pracownicy robót 

publicznych ? 

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska odpowiedziała, że Urząd Pracy na tą chwilę nie 

posiada środków na zatrudnianie pracowników publicznych. Wójta Gminy przekazała informacje o 

toczących się rozmowach w sprawie zatrudnienie firmy wykaszającej pasy zieleni oraz o propozycji 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej rozwiązującej problem robót publicznych. 

Radny Gminy Nowa Ruda Marcin Antosik zapytał, na jakim etapie jest budowa kanalizacji w 

miejscowości Jugów ? 

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska odpowiedziała, że podpisana została już umowa 

oraz pozyskano dofinansowanie. Zakończenie może nastąpić w 2023 roku. 

Radny Gminy Nowa Ruda Mariusz Bywalec zapytał o możliwość wznowienia kursów autobusów, 

które zostały zniesione nadmieniając, że dzieci nie mają możliwości dojazdu do szkół. 

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska odpowiedziała, że zadania własne gminy w 

zakresie dowozu dzieci Wójt realizuje we własnym zakresie natomiast zadania powiatu powinny 

zostać zrealizowane przez powiat. Wójt nadmieniała również, że gmina występuje do PKS-u 

natomiast jest to bez skutku. Gmina prowadzi rozmowy z prywatnymi przewoźnikami w celu 

usprawnienia kursów.  

Radny Gminy Nowa Ruda Mariusz Bywalec powiedział, że rozmawiał z radnymi powiatu i otrzymał 

odpowiedź, że gminna powinna pokrywać różnicę kosztów. 

Przewodnicząca Rady podkreśiła, że zadaniem gminy jest dowożenie dzieci do szkół podstawowych, 

a nie szkół średnich, ponieważ to jest zadanie powiatu. 

Radny Gminy Nowa Ruda Paweł Gargol dopowiedział do wypowiedzi Radnego Mariusza Bywalca, 

że kurs widnieje na rozkładzie jazdy, natomiast PKS go zlikwidował bez żadnych informacji. 

Przewodnicząca Rady złożyła życzenia z okazji zbliżającego się Dnia Dziecka. Do życzeń dołączyła się 

również Wójt Gminy Nowa Ruda. 



 

Ad.VI Przewodnicząca Rady Referat Oświaty i Spraw Społecznych wywiązał się z obowiązku 

wynikającego z Ustawy o pożytku publicznym i o wolontariacie i przedłożył Radzie Gminy 

Zarządzenie w sprawie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Nowa Ruda z 

organizacjami pozarządowymi za rok 2020, które otrzymali Państwo droga emaliową. Radni Gminy 

Nowa Ruda realizując obowiązek wynikający z art. 24 h ust. 3 pkt 1 oraz ust. 6 ustawy z dnia 8 

marca 1990 roku o samorządzie gminnym w ustawowym terminie złożyli oświadczenia majątkowe, 

które przekazane zostały do urzędu skarbowego. 

Ad.VII Wobec braku dalszych głosów w dyskusji i wyczerpaniu porządku sesji, o godz. 14:27 

Przewodnicząca Rady podziękowała za obrady i zamknęła XXXIII sesję Rady Gminy Nowa Ruda. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Iwona Stańczyk 

 


